

CALL FOR PAPERS / DEMANDE D'EXPOSÉS

**Canadian Society for History and Philosophy of Mathematics
Société canadienne d'histoire et de philosophie des mathématiques**

**Annual Meeting / Colloque annuel
McGill University/ L'université McGill
15-17 June 2024 / 15-17 juin 2024/ Montreal, Quebec**

**Special Session / Séance Spéciale
CSHPM at 50: Looking Back, Looking Ahead
Les 50 ans de CSHPM: un regards vers le passé et un regards vers l'avenir**

The CSHPM will be holding its 2024 Annual Meeting in Montreal at McGill University in conjunction with the 2024 Congress of the Humanities and Social Sciences. The meeting will be held Saturday June 15 – Monday June 17, 2024.

Special Session: Looking Back: We are seeking papers that consider history and philosophy of mathematics through a Canadian lens. This theme is intentionally broad and can include topics such as the history of mathematics or philosophy in Canada, the founding of the CSHPM, and profiles of significant Canadian mathematicians or philosophers of mathematics.

Special Session: Looking Ahead: Graduate students and early career scholars (PhD awarded in the last two years) are the future of CSHPM and are invited to present papers on any topic in the philosophy or history of mathematics. *Travel stipends of \$500 CAD are available for up to six papers given in this session.*

General Session: Members are invited to present papers on any subject relating to the history of mathematics, its use in the teaching of mathematics, the philosophy of mathematics, or a related topic. Talks in either English or French are welcome.

Please send your title and abstract (200 words or less) in Word or in the body of an email by February 10, 2024, to:

La SCHPM organise son colloque annuel de 2024 à l'Université McGill à Montréal, dans le cadre du Congrès des sciences humaines et sociales 2024. Le colloque aura lieu du samedi 15 juin au lundi 17 juin 2024.

Séance spéciale : Regard vers le passé. Nous invitons des contributions portant sur l'histoire et la philosophie des mathématiques d'une perspective canadienne. C'est à dessein que ce thème est vaste et il peut inclure des sujets tels que l'histoire et la philosophie des mathématiques au Canada, ainsi que des portraits de mathématiciens ou philosophes des mathématiques canadiens importants.

Séance spéciale : Regard vers l'avenir. Les étudiants gradués et jeunes chercheurs (PhD octroyé dans les deux dernières années) sont le futur de la SCHPM et sont invités à présenter sur tout sujet portant sur l'histoire et la philosophie des mathématiques. *Jusqu'à six bourses de voyages de 500\$ CAD sont offertes à ceux présentant au sein de cette séance.*

Séance générale : Les membres sont invités à faire une présentation sur n'importe quel sujet de l'histoire des mathématiques, son utilisation dans l'enseignement des mathématiques, de la philosophie des mathématiques, ou tout autre sujet connexe. Les présentations en anglais ou en français sont bienvenues, comme le sont les présentations sur des travaux en cours.

Veillez envoyer le titre de votre communication, ainsi qu'un bref résumé de 200 mots ou moins en format Word ou dans le corps d'un courriel avant le 10 février 2024 à:

Maria Zack
Department of Mathematical, Information and Computer Sciences
Point Loma Nazarene University
mzack@pointloma.edu